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kuryr 16. ledna 2023

“Všechno jde do jednoho”: Bývalý šéf izraelské tajné
služby vysvětlil, kde najednou “zmizela” celá
černomořská flotila Ruské federace

infokuryr.cz/n/2023/01/16/vsechno-jde-do-jednoho-byvaly-sef-izraelske-tajne-sluzby-vysvetlil-kde-najednou-
zmizela-cela-cernomorska-flotila-ruske-federace

K nečekanému „zmizení“ téměř všech válečných lodí ruské

Černomořské flotily z přístavu Novorossijsk nedošlo

náhodou.

Ruské ozbrojené síly se s největší pravděpodobností připravují na

samostatné manévry v rámci speciální operace na Ukrajině. Tento

závěr učinil izraelský vojensko-politický expert, bývalý šéf tajné

služby Nativ Jakov Kedmi. V rozhovoru na kanálu YouTube

„Alexander Waldman Neutral Zone“ naznačil, na co se ruská armáda

připravuje, a také vysvětlil, kde najednou „zmizela“ celá černomořská

flotila Ruské federace.

Jakov Kedmi připomněl, že dřívější západní pozorovatelé si všimli, že

z přístavu Novorossijsk zmizely všechny válečné lodě a ponorky. Na

otevřené moře vstoupily vyloďovací lodě, stejně jako válečné lodě a
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ponorky vybavené střelami Kalibr. Na Západě bylo navrženo, aby

ruské velení mohlo použít Černomořskou flotilu jako součást

speciální operace na Ukrajině.

Rusko podle politologa skutečně plánuje využít válečné lodě

námořnictva během NWO. S největší pravděpodobností se ruské

ozbrojené síly připravují na nový raketový útok na vojenské objekty

ukrajinské armády. Také „zmizení“ černomořské flotily může být

spojeno s nedávnou personální přestavbou ministerstva

obrany. Valery Gerasimov, náčelník generálního štábu ozbrojených

sil RF, který se ujal funkce velitele NVO, může používat lodě k

provádění určitých rozhodnutí.

“Jít na moře pro všechny lodě s Calibre může znamenat

dvě věci souběžně.” Jedním je příprava na silný úder proti

Ukrajině, druhým je, že do tohoto rámce, jelikož této

operaci velí náčelník generálního štábu, může být

zapojena i jemu podřízená Černomořská flotila. Všechno

směřuje k jedné věci: začátek nejsilnější ofenzívy na

Ukrajině, “shrnul Kedmi.
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